
 

 

 
 
 
 
 INFORMATIEMEMO RAAD  

 
Kenmerk: 19inf00036  

Datum advies: 
28 februari 2019 

Onderwerp: 
Beantwoording raadsvragen S-405 
 

Kennis nemen van: 
Beantwoording schriftelijke vragen S-405 over het rolstoelvervoer 
 

Status advies: 
openbaar 

Argument: (indien niet openbaar) 
 

Portefeuillehouder: 
R.W.M. Engels 

Datum b&w-vergadering: 
5 maart 2019 
 

Bijlagen: 
Geen 

 
Kennis nemen van: 
Beantwoording schriftelijke vraag S-405 over het rolstoelvervoer 
 
Inleiding 
Op 10 februari heeft dhr. Post namens gemeentebelangen Overbetuwe schriftelijke vragen ge-
steld over de nieuwe regelgeving rondom de code VVR (Veilig Vervoer Rolstoelen). In deze in-
formatiememo wordt antwoord gegeven op deze vragen. 
 
1.    Is het college op de hoogte van deze nieuwe regelgeving? 
Ja.  
Toen de nieuwe regelgeving in 2016 bekend werd, is vanuit de gemeente hierover afgestemd 
met de aanbieder van de rolstoelen (RSR). Daarnaast heeft de vervoersorganisatie (BVO-
DRAN) dit nogmaals begin dit jaar aangekaart, zowel ambtelijk als bestuurlijk.  
  
2.    Heeft het college rolstoelgebruikers uit Overbetuwe geïnformeerd? 
Dit hebben wij in uitvoeringsafspraken belegd met de aanbieder (RSR). De aanbieder heeft een 
lijst met rolstoelgebruikers gegenereerd. Onze medewerkers in de uitvoering zijn op dit moment 
bezig te onderzoeken welke rolstoelen niet voldoen aan de nieuwe eisen, maar dit wel nodig 
hebben. Met andere woorden, welke inwoners reizen met AVAN. Deze gegevens komen terug 
bij de aanbieder. De aanbieder zal vervolgens contact opnemen met de inwoners om een pas-
sende oplossing te vinden. De medewerkers in de uitvoering houden een vinger aan de pols of 
dit juist en tijdig gebeurd. 
  
3.    Zo nee, is het college bereid om rolstoelgebruikers afkomstig uit Overbetuwe vroeg-
tijdig, dus voor ruim voor 1-7-2019, hierover te informeren? 
RSR zal de inwoners namens de gemeente benaderen voor een passende oplossing.  
 
 
 



 

 

4.    Is het college bekend met het aantal gesubsidieerde rolstoelen in Overbetuwe? 
Ja, het college heeft inzicht in het aantal inwoners dat een beschikking heeft gekregen voor een 
rolstoel. De relatief nieuwe rolstoelen voldoen standaard aan de nieuwe regelgeving. Het gaat 
met name om oudere modellen die mogelijk niet voldoen. Nogmaals, op dit moment wordt on-
derzoek gepleegd naar welke rolstoelen niet voldoen aan de nieuwe regelgeving, maar dit wel 
nodig hebben.  
 
 
Behandelend adviseur voor technische vragen: L. Franchimon, tel.: 14 0481, email: 
l.franchimon@overbetuwe.nl 
 
 
HET COLLEGE VAN BURGEMEESTER EN WETHOUDERS, 
de gemeentesecretaris, de burgemeester, 
  
  
mr. M.F.H. Knaapen drs. A.S.F. van Asseldonk 
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